
Zápis z jednání Komise pro osadní výbory 
 
Termín: 23.5.2023 
 
Přítomni: M. Hodík, P. Rudolský, L. Holoubek, O. Mokošová, P. Štěpánek, J. Kropáčková,  
  M. Svejkovský, L. Hřebíček, J. Sládeček, H. Bartáková, L. Tikovská, J. Sekáč,  
  K. Pilátová 
Omluveni: - 
 
 

1. Přivítání předsedů OV. 

2. Zapisovatelkou byla zvolena Lenka Tikovská, ověřovatelé zápisu – M. Hodík, L. Tikovská. 
  

3. Z bodů k jednání zastupitelstva 7.6.2023 

• Úprava zřizovací listiny ZŠ Bystřice – rozšíření, současná úprava neodpovídá okruhu 
činností (pořádání zájmových aktivit, soutěží, příměstských táborů) 

• Střednědobý výhled rozpočtu města – rozpočet pro roky 2024-2028, poskytnut 
k nahlednutí, na účtech 70 mil., půjčky: 30 mil. vodovod, 22 mil. komunitní centrum, 

- do osad jde v málo finančních prostředků 

• Stavební úřad – smlouvy s městy Benešov, Votice, Neveklov, která vykonávají agendu 
stavebního úřadu Bystřice, který je v současné době zavřený (personální důvody). 
Finanční vypořádání příspěvku od státu 

• Zájemce o odkup pozemků v Petrovicích 
  

4. Vesnice roku 2023 

• město soutěží o titul Vesnice roku 2023, dnes byla v Bystřici posudková komise 

• prezentace města, činností spolků v osadách 
  

5. Odpady 

• nový systém vychází již za 1Q finančně lépe, o 30 tun směsného odpadu méně, 
nárůst objemu tříděného odpadu, černých skládek významně nepřibývá 

• zatím zcela nefunguje periodicita vyvážení, kromě čipu bude i barevné rozlišení 

• proč měsíční svoz v pondělí? 

• systém se bude vyhodnocovat a případně upravovat 

• sběrný dvůr bere nově i stavební odpad 

• kontejnerová hnízda budou nadále stavět Služby Bystřice svépomocí, finančně 
vychází lépe (cca 180 tis. / hnízdo), v testování 1. hotové hnízdo na parkovišti u školy, 
2. hnízdo v Bystřici ve výstavbě, 3. bude v Božkovicích, každý rok cca 500 tis. na nová 
hnízda do osad (2-3 hnízda / rok) 

• Nádoby u spolkových domů - budou přivezeny nádoby 80 l, vývoz 1/14 dní 

  
  

6. Participativní rozpočet 

• debata o nastavení systému soutěže – nevyhovující, demotivující – osady nemají 
zájem se účastnit 

• rozpočet 300 tis. je nedostačující na realizaci projektů (navýšení nákladů) 

• bude probíhat jednání, jak systém efektivně nastavit 
 
  

7. Různé 

• zájem o portrét Prezidenta republiky do spolkových domů – Ouběnice ano 

• umisťování soch z bystřického sochařského sympozia do osad - přesun soch z Tožice 
v řešení, jednání o umístění na cestě z Radošovic na Tožici 



• připlocené pozemky / pozemní komunikace mimo obecní pozemky – probíhá větší 
množství řízení, do roku 2024 je potřeba minimálně vyzvat vlastníky, řešení může trvat 
delší dobu 

• vodovod – stavba zahájena 

• Spolkový dům Líšno – stavba zastavena, řeší se firma 

• nová čtvrť v Tvoršovicích je vesnice ve vesnici, konflikty při vstupu místních do 
areálu, starosta zjistí 

• most v Tvoršovicích – zkrachoval dodavatel, stavba stojí 

• most Líšno – kdy bude realizace?, starosta zjistí 

• voda ve sklepě v hasičárně v Jírovicích – zkontrolovat propustek 

• v Ouběnicích zarůstá fasáda školy 

• noční lety v Nesvačilech – minulý týden st/čt po 22 hodině 
 
 
Další jednání Komise pro osadní výbory je naplánováno na 22.8.2023 v 17 hodin v zasedací 
místnosti MěÚ Bystřice. 
 
 
     


